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 Zápisnica  

z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 25. augusta 2017 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

 Poslanci: Ľubica Balajková, Marián Beneš, Dpt. Stanislav Grznárik,  

 Mgr. Alena Hašpicová, Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár,  

 Alena Sopková 

 

Neprítomní: Ladislav Kolmokov, Mgr. Dušan Hrkeľ 

 

Ďalší prítomní: Ing. Jana Gerhátová – ekonómka 

   Mgr. Lucia Halmešová, zapisovateľka 

Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

     

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2017 

3. Návrh na schválenie žiadosti o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu na realizáciu 

prístavby a stavebných prác k hasičskej zbrojnici v rámci výzvy č. VII. Prezídium 

Hasičského a záchranného zboru 2017 

4. Návrh na schválenie zámeru zapojiť sa do výzvy na rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov 

v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby 

novej telocvične 

5. Návrh na schválenie zámeru zapojiť sa do výzvy č. OPKZP-PO1-SC111-2017-23 – 

podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov 

6. Organizačné záležitosti 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasné schválili. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Devätnáste zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnila neprítomnosť pozvaných hostí za DSS „V KAŠTIELI“ 

Horné Obdokovce – p. PhDr. Brachovú, za PD Horné Obdokovce – p. Struhačku a hlavného 

kontrolóra Mgr. Hrkeľa. 

Ospravedlnení poslanci – p. Kolmokov. 

 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášaniaschopné. 

 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie: p. Balajkovú, p. Macháčovú, p. Sopkovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili. 
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Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Dpt. Grznárika, p. Kováčikovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili. 

Za zapisovateľku starostka určila Mgr. Halmešovú. 

 

K bodu 2. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2017 

Starostka obce vyzvala p. ekonómku Ing. Gerhátovú o prednesenie správy o čerpaní rozpočtu za 

I. polrok 2017. 

Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2017 sa berie na vedomie a je priložené k zápisnici. 

 

K bodu 3. Návrh na schválenie žiadosti o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu na 

realizáciu prístavby a stavebných prác k hasičskej zbrojnici v rámci výzvy č. VII. 

Prezídium Hasičského a záchranného zboru 2017 

Starostka informovala, že Prezídium hasičského a záchranného zboru vyhlásilo výzvu č. VII. 

zameranú na realizáciu prístavby a stavebných prác k hasičskej zbrojnici. Informovala 

poslancov, že na podnet p. Flaka ako veliteľa DHZ Horné Obdokovce sa bude realizovať 

zapojenie do predmetnej výzvy. Oboznámila poslancov, že predmetom projektu bude prístavba 

ďalšej miestnosti, vybudovanie sociálneho zariadenia (sprchy, toalety), pričom predpokladaný 

rozpočet je 31.500 € a spoluúčasť obce pri kladnom schválení dotácie je 5%, čo predstavuje 

1.500 €.  Doplnila, že vodovodná prípojka k hasičskej zbrojnici sa realizuje z vlastných zdrojov 

obce. 

Starostka následne vyzvala členov SEK na vyjadrenie. 

p. Kováčiková za SEK navrhla schváliť zapojenie sa do výzvy. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za zámer na schválenie žiadosti o poskytnutie dotácie 

zo štátneho rozpočtu na realizáciu prístavby a stavebných prác k hasičskej zbrojnici v rámci 

výzvy č. VII. Prezídium hasičského a záchranného zboru 2017. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer na schválenie žiadosti o poskytnutie dotácie zo štátneho 

rozpočtu na realizáciu prístavby a stavebných prác k hasičskej zbrojnici v rámci výzvy č. VII. 

Prezídium hasičského a záchranného zboru 2017. 

 

Následne starostka vyzvala poslancov hlasovať za schválenie spolufinancovania projektu 

Dostavba hasičskej zbrojnice a rekonštrukcia vnútorných priestorov a nádvoria vo výške 5% 

z celkových oprávnených výdavkov projektu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Poslanci OZ jednohlasne schválili súhlas so spolufinancovaním projektu Dostavba hasičskej 

zbrojnice a rekonštrukcia vnútorných priestorov a nádvoria vo výške 5% z celkových 

oprávnených výdavkov projektu. 

 

K bodu 4 Návrh na schválenie zámeru zapojiť sa do výzvy na rozvoj výchovy a vzdelávania 

žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo 

výstavby novej telocvične 

Starostka obce informovala o vyhlásení výzvy a jej náležitostiach, pričom ozrejmila, že daná 

výzva končí 26. septembra 2017. Oboznámila poslancov s tým, že vzhľadom na to, že už sa obec 

do jednej takejto výzvy prihlasovala v predchádzajúcom období, je ešte stále platná projektová 

dokumentácia aj rozhodnutie o stavebných úpravách. 

Ďalej poznamenala, že tento krát by bola zámerom rekonštrukcia cvičebného priestoru, 

rekonštrukcia a zateplenie strechy a ak sa podarí, tak aj rekonštrukcia sociálneho zariadenia, 

zdravotechniky a sietí. Starostka ozrejmila, že na vykurovanie ešte nie je vyhotovená projektová 

dokumentácia a nevie, či sa to bude stíhať. Pôvodný projekt bol na sumu 90.000 €, pričom 

spoluúčasť financovania z oprávnených výdavkov je 10%, čo predstavuje približne 8.000 – 

12.000 €. 

Následne starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. 

p. Kováčiková za SEK odporučila schváliť zámer. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za zámer zapojiť sa do výzvy na rozvoj výchovy 

a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie 

alebo výstavby novej telocvične. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer zapojiť sa do výzvy na rozvoj výchovy a vzdelávania 

žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby 

novej telocvične. 

 

K bodu 5 Návrh na schválenie zámeru zapojiť sa do výzvy č. OPKZP-PO1-SC111-2017-23 

– podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov 

Starostka obce informovala o prebiehajúcej výzve a jej obsahu. Poznamenala, že minulý rok sa 

obec zapojila do výzvy z Envirofondu, teraz výzvu vydalo Ministerstvo, pričom výzva je 

obmedzená minimálnou hodnotou projektu 80.000 € a spoluúčasť obce je 5%.  

Starostka zdôraznila, že obec je povinná zabezpečiť odvoz biologického odpadu a úspešným 

zapojením sa do tejto výzvy bi si obec túto povinnosť splnila. Pripomenula, že je možné využiť 

aj predchádzajúce projekty, ktoré už boli vytvorené. 

Starostka obce vyzvala členov SEK o vyjadrenie. 

p. Kováčiková za SEK odporučila zámer schváliť, 

Starostka obce následne vyzvala poslancov hlasovať za schválenie zámeru zapojiť sa do výzvy č. 

OPKZP-PO1-SC111-2017-23 – podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných 

komunálnych odpadov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 



4 

 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zámer zapojiť sa do výzvy č. OPKZP-PO1-SC111-2017-23 – 

podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov. 

 

K bodu 6. Organizačné záležitosti 

 

 Prerokovanie súhlasu s vybudovaním ČOV – „V KAŠTIELI“ 

Starostka obce informovala, že členovia SEK rokovali o tejto záležitosti a vyzvala p. 

Kováčikovú na prednesenie stanoviska. 

p. Kováčiková sa za SEK vyjadrila, že pôvodný návrh mal byť odsúhlasiť možnosť, aby 

to bolo odplatné, ale nakoľko p. starostka zistila, že v prípade, keď sa stanovuje vecné 

bremeno,  podľa zákona musí byť suma odplatného stanovená na základe znaleckého 

posudku. Z toho vyplýva skutočnosť, že treba počkať na realizáciu posudku, až potom sa 

môže spraviť zmluva, ktorá sa predloží zhotoviteľovi aj so stanovenými podmienkami. P. 

Kováčiková následne predniesla stanovené podmienky. 

Starostka obce doplnila, že ide o rekonštrukciu ČOV a žiadosť spočíva v povolení, aby 

potrubie mohlo byť vedené cez obecné pozemky, parc. č. 114/1, 57/1 a 65 v kat. ú. Horné 

Obdokovce. Pričom obec má právo žiadať vecné bremeno aj odplatne, ale so znaleckým 

posudkom, preto odporúča zobrať žiadosť na vedomie a hlasovať o nej, keď bude 

vyhotovený znalecký posudok. 

Žiadosť o súhlas vlastníka nehnuteľnosti k návrhu o vydanie územného rozhodnutia –     

zriadenie vecného bremena na pozemkoch obce (ČOV – „V KAŠTIELI“), par. č. 114/1, 

57/1 a 65 v kat. ú. Horné Obdokovce sa berie na vedomie. 

 

 Návrh na zrušenie programového rozpočtovania pre ďalšie roky 

Starostka obce informovala, že daný návrh bol prerokovaný na pracovnom stretnutí 

poslancov a rovnako pripomenula, že návrh odporučil aj hlavný kontrolór na 

predchádzajúcom zasadnutí OZ.  

Starostka preto odporučila návrh na zrušenie, resp. neuplatňovanie programového 

rozpočtovania od roku 2018 s podmienkou, že rozpočet bude vedený tak ako doteraz, ale 

nebudú sa musieť vyhotovovať dôvodové správy a zdôvodnenia. 

Ing. Gerhátová vysvetlila, že účtovať sa bude nad rámec zákona, ale nebudú sa musieť 

robiť tabuľky a elaboráty, čo by mohlo byť vytýkané pri kontrole, ak by programové 

rozpočtovanie zostalo v platnosti. 

Starostka následne vyzvala poslancov hlasovať za návrh na zrušenie programového 

rozpočtovanie od roku 2018. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh neuplatňovať programové rozpočtovanie pre 

ďalšie roky v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách, § 4, ods. 5.  

 

 Žiadosť o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce - DHZ 

Starostka obce predniesla žiadosť DHZ zo dňa 21. augusta 2017 a následne vyzvala SEK 

o vyjadrenie. 

p. Kováčiková za SEK informovala, že zo žiadosti nie je jasný technický stav vozidla, 

rok výroby a pod., preto SEK navrhuje ešte zistiť a doplniť dané skutočnosti. 
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V následnej rozprave p. Flak za DHZ doplnil potrebné informácie, pričom podotkol, že 

vozidlo už majú vo vlastníctve formou darovacej zmluvy a mimoriadnu dotáciu, ktorú 

žiadajú chcú využiť na servis a prihlásenie vozidla. 

p. Beneš podotkol, že z predloženej žiadosti členovia SEK pochopili, že auto je 

pokazené. Na základe nových skutočností predniesol návrh, aby DHZ spravilo konkrétny 

rozpočet so sumou, ktorú budú potrebovať a následne to bude opätovne prerokované. 

Ing. Gerhátová poznamenala, že by sa v tomto prípade musel otvoriť rozpočet, pretože 

žiadaná suma by sa nemohla poskytnúť z rezervného fondu, z neho sa čerpajú peniaze pri 

havarijnom stave alebo na kapitálové výdavky. Podľa jej názoru momentálne nie je 

priestor v rozpočte na pokrytie výdavkov, ktoré DHZ žiada. 

V pokračujúcej rozprave poslanci hľadali spôsob ako danú žiadosť vyriešiť. P. Chňapko 

prítomný na zasadnutí ponúkol DHZ sponzorský dar vo výške 500 € a následne ho 

navýšil na sumu 1.000 €.  

p. Flak predmetnú žiadosť stiahol. 

Žiadosť o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce sa berie na vedomie. 

Stiahnutie žiadosti o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce sa berie na vedomie. 

 

 Prerokovanie protestu prokurátora k voľbe hlavného kontrolóra obce 

Starostka obce informovala, že na obec bol prijatý protest prokurátora proti voľbe 

hlavného kontrolóra obce Horné Obdokovce. Vzhľadom na to, že na nepodarilo zohnať 

vyjadrenie hlavného kontrolóra obce, nakoľko je pracovne vyťažený, doporučuje, aby sa 

tento bod presunul na ďalšie rokovanie OZ, pričom poznamenala, že prokurátorka bola 

o tomto postupe informovaná. 

Starostka následne doplnila, že má aj vyjadrenie právnika, ktorý s protestom nesúhlasí 

a že má naplánované osobné stretnutie s prokurátorkou. 

p. Beneš sa informoval, či nie je možnosť hneď odsúhlasiť novú voľbu hlavného 

kontrolóra, aby sa to neodsúvalo, na čo p. starostka podotkla, že by mali byť prítomné 

obe strany – aj poslanci, aj hlavný kontrolór, aby táto situácia mohla byť riadne 

prerokovaná. 

Prerokovanie protestu prokurátora k voľbe hlavného kontrolóra obce a presunutie tohto 

bodu na najbližšie zasadnutie OZ sa berie na vedomie. 

 

 Informácia o stave procesu riešenia na vyplatenie primeranej náhrady – p. Chňapko 

Starostka obce informovala, že na základe uznesenia z posledného zasadnutia OZ bol 

vykonaný hydrogeologický prieskum na parc. č. 23/2 v kat. ú. Horné Obdokovce. Správu 

z tohto prieskumu predniesla poslancom a ozrejmila skutočnosť, že z prieskumu 

vyplynulo, že na uvedenej parcele sa vylučuje možnosť vytvoriť na nej cintorín. Podľa 

správy je územie nevhodné na rozšírenie cintorína.  

Starostka obce tiež ozrejmila fakt, že bol vypracovaný znalecký posudok na pozemky p. 

Chňapka, z ktorého vyplynulo, že všeobecná hodnota pozemkov je 25.000 €. 

Následne starostka vyzvala SEK na vyjadrenie. 

p. Kováčikový za SEK uviedla, že existujú tri možnosti ako ďalej postupovať, a to: 

- odkúpenie predmetných pozemkov za sumu stanovenú znaleckým posudkom 

- výmena pozemkov za iné pozemky vo vlastníctve obce 

- skrátenie hraníc pohrebiska, aby sa tým následne posnulo ochranné pásmo cintorína. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh odkúpenia pozemkov za cenu 

uvedenú v znaleckom posudku. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: 0 

PROTI: p. Kováčiková, p. Macháčová 
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ZDRŽAL SA: p. Balajková, p. Beneš, p. Dpt. Grznárik, p. Mgr. Hašpicová, p. Sedlár, p. 

Sopková 

 

Návrh na odkúpenie pozemkov za cenu uvedenú v znaleckom posudku nebol schválený 

v pomere hlasov 2 PROTI, 6 SA ZDRŽALI. 

 

Následne bola prerokovaná možnosť výmeny pozemkov za iné pozemky vo vlastníctve 

obce. 

p. Chňapko podotkol, že na základe znaleckého posudku, ktorým disponuje on, je cena za 

uvedené pozemky vo výške 55.000 €.  

p. Beneš poznamenal, že posudok p. Chňapka je z roku 2010, kedy ešte neplatil nový 

zákon o pohrebníctve a to môže byť dôvodom, prečo vtedy znalec ohodnotil pozemky 

vyššou sumou. 

p. Chňapko reagoval žiadosťou vymeniť pozemky nie podľa sumy, ale podľa počtu árov. 

Starostka obce podotkla, že aj na to by sa musel dať vypracovať znalecký posudok a že 

obec vlastní väčšinu pozemkov v extraviláne obce. V intraviláne obec nevlastní 

primerané pozemky vhodné na výmenu.  

p. Beneš navrhol možnosť kompromisu, že by sa hranice posunuli o polovicu, teda 25 

metrov a na tej druhej polovici by p. Chňapko mohol stavať, na čo p. Chňapko 

nepristúpil. 

p. Beneš sa spýtal, či existuje približné predpokladané množstvo hrobových miest, 

o koľko sa rozšíri cintorín, na čo p. starostka reagovala slovami, že takéto číslo sa nedá 

určiť, nakoľko sa nevie koľko ľudí a v akom časovom horizonte zomrie. 

p. Kováčiková doplnila, že v Obsolovciach nie je možnosť rozšírenia cintorína, preto 

treba rátať s tým, že obyvatelia sa následne po vyčerpaní kapacita tohto cintorína budú 

pochovávať na cintoríne v Horných Obdokovciach. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh skrátenia pohrebiska o vzdialenosť 

50 m. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: 0 

PROTI: p. Kováčiková 

ZDRŽAL SA: p. Balajková, p. Beneš, p. Dpt. Grznárik, p. Mgr. Hašpicová, p. 

Macháčová, p. Sedlár, p. Sopková 

 

Návrh skrátiť hranice pohrebiska o vzdialenosť 50 metrov nebol poslancami OZ 

schválený v pomere hlasov 1 PROTI, 7 SA ZDRŽALI. 

 

Následne starostka obce konštatovala, že odkúpenie pozemkov nebolo schválené vo 

verejnom záujme. Výmena sa nemôže realizovať z dôvodu, že nemáme vhodné pozemky 

a skrátenie hraníc pohrebiska. 

Nakoľko v listine od advokátky p. Chňapka nebola priamo uvedená suma primeranej 

náhrady a boli navrhnuté len možnosti zámeny alebo kúpy pozemkov, poslanci OZ 

navrhli, aby túto sumu určil súd. 

Starostka obce následne vyzvala hlasovať poslancov za návrh primeranú náhradu určiť 

súdnou cestou. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Dpt. Grznárik, p. Mgr. Hašpicová, p. Kováčiková, p. Macháčová, 

p.Sopková 

PROTI: p. Beneš, p. Sedlár 
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ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ schválili návrh primeranú náhradu určiť súdnou cestou. 

 

 Prerokovanie havarijného stavu KD v Obsolovciach 

Starostka obce informovala, že na základe ústneho podania od rod. Šišmičovej 

a následnej osobnej obhliadke bolo zistené, že strecha v KD Obsolovce je v havarijnom 

stave a hrozí ohrozenie zdravia a majetku. Poznamenala, že obec sa pokúsi realizovať 

opravu tohto havarijného stavu ešte tento rok, pričom predbežný rozpočet bol stanovený 

na sumu 25.000 €. Následne vyzvala SEK na vyjadrenie. 

p. Kováčiková za SEK odporučila po predložení presného rozpočtu schváliť vyriešenie 

havarijného stavu KD Obsolovce. 

Starostka navrhla schváliť zámer a následne požiadať VÚC, Úrad vlády alebo podobné 

inštitúcie o dotáciu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh SEK na vyriešenie havarijného stavu KD 

v Obsolovciach po zistení presného rozpočtu. 

 

 Žiadosť SENIOR – Domov dôchodcov a sociálnych služieb, n. o.-v likvidácii o dotáciu 

(príspevok, resp. pôžičku) 

Starostka obce informovala, že SENIOR – Domov dôchodcov a sociálnych služieb, n.o.-

v likvidácii vyčerpal pôvodnú dotáciu vo výške 13.000 €, teraz dočerpáva dotácia v sume 

10.000 € a do konca roka bude ešte potrebovať sumu vo výške 10.000 €. 

p. Kováčiková podotkla, že už v priebehu septembra by malo dôjsť k zápisu novej 

neziskovej organizácie Seniorát DD a SS n. o. do Registra poskytovateľov služieb. 

V následnej rozprave bola vysvetlená postupnosť jednotlivých krokov na zrušenie starej 

organizácie a založenie novej, ako aj skutočnosti, ktoré viedli k danej situácii. Rovnako 

bol vysvetlený postup pri realizácii krokov proti bývalej štatutárke zariadenia. 

Starostka obce následne vyzvala poslancov hlasovať za schválenie dotácie na 

prevádzkové náklady zariadenia SENIOR – Domov dôchodcov a sociálnych služieb, 

n.o.-v likvidácii v sume 10.000 € z rezervného fondu obce. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Dpt. Grznárik, p. Mgr. Hašpicová, p. Kováčiková, p. Sopková 

PROTI: p. Beneš, p. Macháčová, p. Sedlár 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Dotácia na prevádzkové náklady zariadenia SENIOR – Domov dôchodcov a sociálnych 

služieb, n.o.-v likvidácii v sume 10.000 € z rezervného fondu obce poslanci schválili 

v pomere hlasov 5 ZA, 3 PROTI. 

 

 Prerokovanie zrušenia nájomnej zmluvy so SENIOR-om – Domov dôchodcov 

a sociálnych služieb, n.o.-v likvidácii a návrh novej nájomnej zmluvy pre Seniorát DD 

a SS n. o. 

Starostka obce informovala, že pôvodná nájomná zmluva medzi SENIOR – Domov 

dôchodcov a sociálnych služieb, n.o.-v likvidácii a obcou Horné Obdokovce bola zrušená 
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dohodou, pričom z nej vyplýva, že ukončená bude dňom zápisu novej organizácie do 

Registra poskytovateľov sociálnych služieb. 

Následne starostka predniesla návrh zmluvy o prevode majetku obce, ktorá bude 

uzatvorená medzi novým zariadením a obcou, pričom v nej bude doložka, že časť budovy 

bude prístupná na prevádzkovanie lekárne. 

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za prevod správy majetku obce na 

novozaloženú organizáciu Seniorát DD a SS n. o. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili prevod správy majetku obce na novozaloženú 

organizáciu Seniorát DD a SS n. o. 

 

 Informácia o činnosti, plán kultúrnych podujatí 

Starostka obce predniesla správu o činnosti a o najbližších kultúrnych podujatiach, ktoré 

sa budú konať v obci. 

Informácia o činnosti sa berie na vedomie. 

 

p. Beneš predniesol podnet občana ohľadom vyrubovania stromov na Bodoku, či existuje 

možnosť, aby ťažké stroje chodili inou cestou, nakoľko je to tam nebezpečné. 

Starostka obce informovala, že volala na príslušné orgány (Štátne lesy, Duchonka), kde jej bolo 

povedané, že iná cesta nie je dostupná. 

Na základe podnetu p. Sedlára, že existuje aj iná prístupová cesta starostka informovala, že zistí 

a preverí dané skutočnosti. 

 

p. Kováčiková predniesla poslanecký návrh, aby bola poslankyňa Mgr. Hašpicová zvolená za 

ďalšieho člena SEK. 

Starostka následne vyzvala poslancov hlasovať za tento návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Beneš, p. Dpt. Grznárik, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sedlár, p. 

Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Mgr. Hašpicová 

 

Poslanci OZ schválili Mgr. Hašpicovú za nového člena SEK v pomere hlasov 7 ZA, 1 SA 

ZDRŽAL. 

  

K bodu 7. Návrh na uznesenie 

Starostka obce vyzvala členov návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 

p. Balajková predniesla návrh na uznesenie. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prednesený návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Návrh na uznesenie bol poslancami OZ jednohlasne schválený. 

 

K bodu 8. Ukončenie 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť a o 20,20 hod. ukončila 19. zasadnutie 

OZ. 

 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková           Mgr. Lucia Halmešová 

           starostka obce        zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

 Dpt. Stanislav Grznárik     Eva Kováčiková 



 

 

 

Uznesenie 

z  19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  25. 08. 2017 

 

 

A. P r e r o k o v a l o   a   b e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu p. ekonómky Ing. Gerhátovej o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2017 

2. Žiadosť o súhlas vlastníka nehnuteľnosti k návrhu o vydanie územného rozhodnutia –          

 zriadenie vecného bremena na pozemkoch obce (ČOV – „V KAŠTIELI“), par. č. 114/1,  

 57/1 a 65 v kat. ú. Horné Obdokovce 

3. Žiadosť o mimoriadnu dotáciu – DHZ 

4. Stiahnutie žiadosti o mimoriadnu dotáciu - DHZ 

5. Presunutie prerokovania protestu prokurátora k voľbe hlavného kontrolóra 

6. Ukončenie zmluvy o nájme medzi obcou Horné Obdokovce a SENIOR – Domov  

 dôchodcov a sociálnych služieb, n. o.-v likvidácii 

7. Informáciu o činnosti a plán kultúrnych podujatí 

 

 

B.  P r e r o k o v a l o    a   s ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 19. zasadnutia OZ Horné Obdokovce z 25. 08. 2017 

2. Členov návrhovej komisie – p. Balajkovú, p. Macháčovú, p. Sopkovú 

3. Overovateľov zápisnice – p. Dpt. Grznárika, p. Kováčikovú 

4. Zámer na schválenie žiadosti o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu na realizáciu 

prístavby a stavebných prác k hasičskej zbrojnici v rámci výzvy č. VII. Prezídium 

hasičského a záchranného zboru 2017 

5. Zámer zapojiť sa do výzvy na rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej 

a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične 

6. Zámer zapojiť sa do výzvy č. OPKZP-PO1-SC111-2017-23 – podpora predchádzania 

vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov 

7. Návrh neuplatňovať programové rozpočtovanie pre ďalšie roky v zmysle zákona 

o rozpočtových pravidlách, § 4, ods. 5 

8. Návrh primeranú náhradu p. Chňapka určiť súdnou cestou 

9. Návrh SEK na vyriešenie havarijného stavu KD v Obsolovciach po zistení presného 

rozpočtu  

10. Žiadosť o dotáciu na prevádzkové náklady zariadenia SENIOR – Domov dôchodcov 

a sociálnych služieb, n.o.-v likvidácii v sume 10.000 € z rezervného fondu obce 

11. Prevod správy majetku obce na novozaloženú organizáciu Seniorát DD a SS n. o 

12. Členku SEK – p. Mgr. Hašpicovú 

13. Návrh na uznesenie z 19. zasadnutia OZ v plnom znení 

 

 

C.  P r e r o k o v a l o   a   s ú h l a s í: 

 

1. So spolufinancovaním projektu Dostavba hasičskej zbrojnice a rekonštrukcia vnútorných 

priestorov a nádvoria vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov projektu 

 

 

 



 

 

 

D. P r e r o k o v a l o    a    n e s c h v a ľ u j e:  

 

1. Zámer na odkúpenie pozemkov p. Chňapka, parc. č. 28, 29 a 30 za cenu uvedenú 

v znaleckom posudku 

2. Návrh skrátiť hranice pohrebiska o vzdialenosť 50 metrov 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Halmešová 


